

Subject Area Team Digital Design

20 Juni 2025 kl. 12.00 – 13.00 i lokale 2A05

Valgte repræsentanter

Signe Yndigegn (linjeleder BDDIT), Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Daniel Warutere Poulsen (BDDIT 2. år), Vik Nielsen (KDDIT 1. år)

Observatører

Herbert Hertz van den Berk (BDDIT 1. år), Louise Maja Damgaard Valencia (BDDIT 2. år), Eva + Mikkel Hounsvad (BDDIT 2. år), Magnus Borum Nordraak Green (KDDIT 1. år), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator),

Referat

Opdateret 20 juni

1. Godkendelse af dagsorden
 - Dagsorden godkendt
2. Godkendelse af referat (se bilag i mappen)
 - Referat godkendt
3. Opfølgning på kursusevalueringerne for foråret 2025 (Signe/Laurens)

For BDDIT

God response rate. Det vil vi gerne fortsætte med. Det hjælper på response rate at evalueringerne er åbne længere end normalt. Scores for BDDIT plejer at ligge lidt højere men måske forventligt at score for kursusstruktur ligger lidt lavere med nye kurser som kører for første gang etc,

Omkring enkelte kurser

- Co-design OK, BADESUF meget lavere end de seneste år, BANESOC overrasket over at det ligger så højt ift. kommentarerne.
 - Kommentar fra SAT: synes at det er svært at kontakte og samarbejde med stakeholders og der er meget på spil om at finde den rigtige case partner, som er engageret. Network society- virker som om man kan møde op kun til de kursusgange som de skal bruge til deres case!! Eva Brandt gæsteforelæsning var fed men lå sent i forløbet.
- Digital teknologi i samfundet:
 - Kommentar fra SAT: ikke så meget sammenhæng mellem kursus og eksamen. Forvirring frem til eksamen f.eks. i forhold til brug af AI.
- Kreativ programmering: Underviserne kan se at der er brugt AI til programmeringen for der kommer noget andet i eksamen end det som der er undervist i. Vi vil give kurset mere hjælp.
- PhysComp – Kommentar fra SAT: Det har været godt at få noget teknisk i hænderne

For KDDIT

Average score er lavere end normalt, men alle tre kurser er blevet revideret og kørte for første gang.

Enkelte kommentarer fra tidligere BDDIT studerende om at det lignede ret meget et BDDIT kursus med Tableau.

Spørgsmål til SAT: Hvordan kan man få folk til at møde op til gæsteforelæsninger selv om de ikke er pensum?

4. Nyt fra Studienævnet (Signe/Daniel)

På sidste møde talte man meget om

- kursusevalueringer,
- Study Environment Action Plan, BoS er skuffet over at action points ikke er kommet videre.
- GenAI – forslag om at skulle deklare brugen af AI i rapporter blev nedstemt. Studerende vil hellere tage chancen og sige at man ikke har brugt AI end at deklare at man har brugt det af frygt for, at man har brugt det for meget. Learning Support er bedt om at komme med eksempler på hvordan man kan deklare brugen af AI.

5. Nyt fra uddannelser – studerende

Vil gerne snakke om, hvordan TAs fungerer på kurserne, dvs. Feedback fra studerende. Rikke sætter det på dagsorden til næste møderække 2 + 4

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU

Ikke noget.

7. Evt.

Laurens overtager formandposten i BoS !!